
Komise rozvoje a výstavby města Chrudim 

 

Zápis z 14. řádného jednání 
Komise rozvoje a výstavbu města - Rady města Chrudim 

___________________________________________________________________________ 
Termín a místo:  21.05.2025 v 16:00, osobně v zasedací místnosti MěÚ Pardubická 67, 

Chrudim   

Počet přítomných členů komise: 8 

Počet přítomných hostů: 5 

tajemník komise (originál listina přítomných uložená na ÚPR)  
veřejnost se jednání komise účastnila  
 
Přítomni při jednání byli Lukáš Závodný, Zdeněk Kočí, Petr Novák, Jiří Juliš, Ivo Diblík, Lukáš 
Pleskot, Vladimír Dosoudil a Šárka Krčová Koubová. 
Omluven byl Jiří Pochobradský a Tomáš Kučera 
Hosté byli přítomni. 
  
Program jednání:  

1. Vyhodnocení došlých žádostí o změnu ÚP Chrudim 
2. Revitalizace Vaňkových školek Chrudim 
3. Různé 

Program jednání byl přítomnými členy schválen. 
 
1. Vyhodnocení došlých žádostí o změnu ÚP Chrudim 
V současné době eviduje ÚPR Chrudim zhruba 28 žádostí o změnu ÚP Chrudim. Předseda 
komise představil základní požadavky žádostí a rozsahu nutné změny ÚP Chrudim. Je nutné 
dle metodického pokynu MMR při příští změně územního plánu změnit i požadavky na 
odkazy pro výpočet koeficientů parkování. Dále je nutné zapracovat i znění plánovacích 
smluv. Členové komise si projdou jednotlivé žádosti o změnu ÚP Chrudim. Jednotlivé postoje 
členů komise doručí předsedovi komise do 31.05.2025. Poté předseda komise bude se 
závěry komise seznamovat vedení města.  
 
Usnesení č. 2/2025: 
Členové komise zašlou e-mailem předsedovi komise své názory k došlým žádostem do 
31.05.2025. 
 
Hlasování: 8 – 0 – 0 
  
2. Revitalizace Vaňkových školek Chrudim 
Členům komise byly zaslány elektronicky podklady k Územní studii revitalizace Vaňkových 
školek. Všichni členové komise byly s tímto materiálem seznámeni. Předseda komise vyzval 
členy k položení dotazů. Materiál je členům komise jasný, přehledný a nemají k němu dalších 
dotazů.   
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Usnesení č. 3/2025: 
Komise rozvoje a výstavby města Chrudim bere na vědomí a souhlasí předloženou Územní 
studií 10 Lokalita Na Skřivánku. Tuto Územní studii doporučuje Zastupitelstvu města 
Chrudim přijmout. 
 
Hlasování: 8 – 0 – 0 
 
3. Různé 
V rámci jednání komise dorazili zástupci budov Na Větrníku 1206, 1207 a 1208 Chrudim. Pan 
městský architekt Nedvěd sdělil zájem města Chrudim nad vhodným řešením energetický 
úsporných opatřených na předmětných objektech. Je nutné na těchto exponovaných 
objektech dodržet vhodný vzhled. Zástupci objektů si předali kontakty včetně kontaktu na 
městského architekta. Bylo domluveno, že zástupci objektů si sjednají s městským 
architektem společnou schůzku a domluví se na dalším společném postupu. 
 
 
V tomto bodu jednání nebylo přijato usnesení. 
 
V Chrudimi 02. 06. 2025 
 
Zapsala: Alena Stará, Lukáš Závodný    Lukáš Závodný, předseda komise 


